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1. PRELIMINÄRER
1.1. MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet förklarades öppnat kl. 17.32 av sektionsordförande.

1.2. VAL AV MÖTESORDFÖRANDE

Till mötesordförande valdes enhälligt Alexander Krokstäde.
Till vice mötesordförande valdes enhälligt Beata Holmlid.

1.3. VAL AV MÖTESSEKRETERARE

Till mötessekreterare valdes enhälligt Hilda Sjöqvist.

1.4. VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE

Till justerare valdes Jakob Nielsen och Samuel Björkeström.

1.5. NÄRVAROLISTA

Närvarolista skickades ut för påskrift.

1.6. MÖTETS BEHÖRIGA UTLYSANDE

Mötet befanns enhälligt vara behörigt utlyst.

1.7. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN

Dagordningen fastställdes.

1.8. FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

Föregående mötesprotokoll tas upp på nästa möte.

2. FASTSTÄLLANDE AV MÖTESORDNING

Alexander förklarar grundligt hur mötesordningen funkar.

3. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Arkad, genom Elicia Palmberg, vill lägga till äskning. Mötet tar upp äskningen under övriga
frågor.
Dagordningen fastställs.

4. ADJUNGERINGAR
Ingen att adjungera in.

5. MEDDELANDEN

5.1. INFORMATION FRÅN PROGRAMANSVARIGA
Ingen programansvarig på plats.
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5.2. INFORMATION FRÅN CHALMERS STUDENTKÅR
Information från Erik Berg, husansvarig i kårledningen. Erik är även kårledningskontakt för Styret.
Presenterar vad kåren tänkt att jobba med under året.

Verksamhetsplan kåren:
Kåren jobbar i år med campusutveckling, kårens framtida lokaler, finns åsiktsprogram på kårens
hemsida. Revideras var tredje år, alltså i år. Utreder kårens stöd till sektionerna och om det saknas
något. Jobbar även med kårappen, vill man lägga in evenemang så kontaktar ni styret.

Kårhuspoolen har öppnat igen.

FUM
Samuel Nyberg presenterar FUM, det vill säga fullmäktige som är sektionsmötet för hela kåren. De
styr riktlinjer, budget etc för kåren.
35 studenter varje år, två från A-sektionen. Tar övergripande beslut. Beslutstagare för vad kåren ska
göra. Gå in på Chalmers hemsida för att se vilka beslut som har tagits tidigare år.

Vi har en ny rektor.

Kontakta Samuel Nyberg eller Astrid Martinsson om ni vill veta mer om FUM.

5.3. INFORMATION FRÅN STYRET
SAMO, Alfred Helander, informerar om SAMOs jobb. Alfred är SAMO för sektionen, AT och
mastern. Alva Holst är SAMO för A-programmet. Kontakta SAMO om ni behöver prata om något
som hänt, känner er oroliga eller vill prata om något.

Arbetsmiljörond i oktober. Alva och Alfred kommer gå runt en runda innan, men hör av er om det
skulle vara något.

Kom även ihåg att rapportera om det skulle ske några skador, ni kan ta hjälp för detta av en lärare,
Verkstads-Peter eller SAMO.

6. INVAL
This section of the meeting will be in english.

Beata informs about the master programmes Educational Affairs Advisory Committee
(utbildningsutskott), this meeting we will elect the president, vice president and treasurer in AMU.
Previously AMU were elected summer to summer, but became a problem when people graduated in
the spring, the operational year has now changed. But because of this, the president, vice-president and
treasurer needs to be re-elected in 3 months.
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This December, during student division meeting 2, the AMU of 2024 will be elected.

6.1 AMU
6.1.1. PRESIDENT

Gianni nominates themselves as president. MPDSD master.
Gianni gets nominated by the meeting.
Gianni gets elected by the meeting.

6.1.2. VICE PRESIDENT
Klara nominates themselves as Vice president. MPARC master.
Klara gets nominated by the meeting.
Klara gets elected by the meeting.

6.1.3. TREASURER
Marlene nominates themselves as Treasurer.
Marlene gets nominated by the meeting.
Marlene gets elected by the meeting.

Mötet ajourneras i 5 minuter till 18.06.

Mötet öppnas igen 18.06.

7. VERKSAMHETSBERÄTTELSE

7.1. A-STYRET 22/23
Cecilia Lindersson presenterar verksamhetsberättelse
Bingjie Hu presenterar bokslut via zoom.

Revisorerna uttalar sig och yrkar på ansvarsbefrielse.

Styret blir ansvarsbefriade.

7.2. AUU 22/23
Majken Kvanta, för Mildred Eriksson, presenterar verksamhetsberättelse.
Alva Kellström presenterar bokslut.

Revisorerna uttalar sig och yrkar på ansvarsbefrielse.

AUUs ordförande, vice ordförande och kassör blir ansvarsbefriade.

7.3. ATU 22/23
Wojciech Krystowski, för Philip Holmberg, presenterar verksamhetsberättelse.
Wojciech Krystowski presenterar bokslut.
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Revisorerna uttalar sig och yrkar på ansvarsbefrielse.

Frågor:
Gustav Adolfsson frågar Styret om pengarna går tillbaka till sektionen efter avslutat sittande år.
Mötesordförande Alexander svarar ja.

ATUs ordförande, vice ordförande och kassör blir ansvarsbefriade.

7.4. ARKIPELAGO 22/23
Jenny Esbjörnsson presenterar verksamhetsberättelse.
Gustav Adolfsson presenterar bokslut.

Revisorerna uttalar sig och yrkar på ansvarsbefrielse.

Frågor:
Alva Kellström frågar Arkipelago om de ångrar att de höjde mässpriserna för företagen.
Arkipelagos ordförande svarar nej, denna prisökning var i enlighet med andra mässutskotts priser på
Chalmers och var behövlig.

Arkipelagos ordförande, vice ordförande och kassör blir ansvarsbefriade.

7.5. JA 22/23
Hilda Sjöqvist presenterar verksamhetsberättelse.
Hilda Sjöqvist, för Hilda Olin, presenterar bokslut.

Revisorerna uttalar sig och yrkar inte på ansvarsbefrielse, på grund av saknat material.

Frågor:
Gustav Adolfsson frågar JAs ordförande om de försöker dölja något i sitt bokslut.
JAs ordförande svarar nej.

JAs ordförande, vice ordförande och kassör blir inte ansvarsbefriade.

Mötesordförande Alexander yrkar på att ansvarsbefrielse av JAs ordförande, vice ordförande och
kassör ska bordläggas till nästa sektionsmöte.
Mötet röstar ja.

Mötet ajourneras i 15 minuter till 19.03

Mötet återupptas 19.03.
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8. VERKSAMHETSPLAN OCH BUDGET

8.1. AUU
Annie Brandt presenterar verksamhetsplan.
Elin Hafström presenterar AUUs budget.

Inga frågor.
Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.

8.2. ATU
Elsa Dufva presenterar verksamhetsplan.
Lovisa Adolfi presenterar ATUs budget.

Frågor:
Peter Stanek Sörner frågar ATU om fler matplatser.
Elsa Dufva svarar att de ska utveckla Sigurd
Peter: Har ni frågat V-sektionen om detta?
Elsa Dufva: Vi ska fortsätta prata om detta med PA Mats Ander.

Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.

8.3. ARKIPELAGO
Ella Geijer presenterar verksamhetsplan.
Julia Lundberg presenterar budget.

Inga frågor.
Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.

8.4. JA
Alva Kellström presenterar verksamhetsplan.
Astrid Längsjö Olovsson presenterar budget.

Inga frågor.
Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.

Klara med samtliga verksamhetsplaner och budgetar.

9. PROPOSITIONER
9.1. VERKSAMHETSPLAN A-STYRET

Styret, genom Alexander Krokstäde, presenterar propositionen om verksamhetsplan.

A-SEKTIONEN STYRET@ATEK.CHALMERS.SE SVEN HULTINS GATA 6
CHALMERS STUDENTKÅR ATEK.CHALMERS.SE 412 58 GÖTEBORG



ARKITEKTURSTUDERANDESEKTIONEN | CHALMERS STUDENTKÅR 27 SEPTEMBER 2023

Frågor:
Cecilia Lindersson: Hur definierar ni undersökningen av sponsring?
Alexander Krokstäde: Vi vill utveckla sponsringen och hur detta samordnas på sektionen.
Axel Andersson: Ska ni samordna sponsringen som sker på mottagningen?
Alexander: Vi vill ha mer sektionsspronsring och inte bara enskilda event.

Propositionen godkänns och verksamhetsplanen/propositionen läggs till handlingarna.

9.2. BUDGET A-STYRET
Styret, genom Hugo Klintbäck, presenterar propositionen om budget.

Frågor:
Peter Stanek Sörner frågar om vad sektionshelgon budgetposten täcker.
Hugo Klintbäck: Det har gått till bland annat Gasquetavlan. Vi ser också att det går till
maskotutklädnader.

Propositionen/Budgeten godkänns och läggs till handlingarna.

9.3. PROPOSITION - ÄNDRING AV REGLEMENTE §6.2.7 GÄLLANDE FLORA
Alfred Helander presenterar propositionen.

Frågor:
Peter Stanek Sörner frågar vad sittande Flora tycker.
FlorA, genom Alfred Helander, yttrar sig och är positiv till propositionen.
Peter undrar om postnamnen kan vara kvar.
Alfred svarar att det bara är FlorA som har postnamn i reglementet.

Jacob Nielsen: Postnamnet står väl i FlorAs riktlinjer?
Alfred Helander: Stämmer att detta står nerskrivet på ett annat ställe än reglementet.

Axel Andersson: Undrar vad ljusgårdens blompelare är?
Peter Stanek Sörner: Det har funnits tidigare, därav FlorAs uppkomst.

Axel Andersson: Så om blompelarna kommer tillbaka är det FlorAs uppgift att vattna dom?
Alexander Krokstäde: Ja, precis.

Propositionen godkänns och läggs till handlingarna.
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10. MOTIONER
10.1. JA;S LOGOTYP

JA, genom Alva Kellström, presenterar motionen.
Styret, genom Alexander Krokstäde, läser Styrets yttrande.
Styret yrkar på att godkänna motionen utifrån ändringsyttrande
JA, genom Alva Kellström, jämkar sig.

Frågor:
Peter Stanek Sörner föreslår att ta bort texten “JA” i §1.3 i den tillhörande beskrivningen av bilden
över logotyperna.
Axel Andersson undrar om vi ska ta bort den lila färgen i den grafiska profilen.
Henry Wu påpekar att sektionen även har en grå färg i sin grafiska profil.

Motionen godkänns utifrån ändringsyttrande från Styret och Peter Stanek Sörner och läggs till
handlingarna.
Det vill säga bilden på JAs logotyp tas bort och även texten “JA” i §1.3 i reglementet.

10.2. UTÖKA FOTAS UPPDRAGSOMRÅDE

Ava Ahmadi presenterar motionen i sällskap med Nora Langeron, Ally Stålebring Bergh och Lisbeth
Nellesen.
Styret, genom Alexander Krokstäde, läser Styrets yttrande.
Ava Ahmadi m.fl. jämkar sig för Styrets yttrande.

Frågor:
Samuel Björkeström: Hur ska FotA förhålla sig efter tidningen och ung media-bidraget?
Alexander Krokstäde: Främst när det gäller stadgar, det är enklare att ha en förening under ung media.
Samuel Björkeström: Okej

Axel: Är syftet med verksamhetsåret att det ska överensstämma med FotAs verksamhetsår?
Alexander Krokstäde: Ja, detta är rimligt i och med ung media.

Peter Stanek Sörner: I Styrets yrkande vill vi ändra i reglementet? Eller vill ni börja med en
arbetsgrupp som undersöker intresset?
Alexander Krokstäde: Vi yrkar på att arbetsgruppen i samarbete med FotA gör undersökningen, inte
under FotA.
Peter Stanek Sörner: De har ett år på sig att få koll på ekonomi och se hur stort intresset är, kommer
kommittéen startas upp om ett år?
Alexander Krokstäde: Det kommer vara en arbetsgrupp fram till nästa sektionsmöte, sen bli kommitté
under nästa verksamhetsår.
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Peter Stanek Sörner: De ska vara en arbetsgrupp nu men senare bli kommitté? Utlys en arbetsgrupp
som bygger ett underlag, efter det rösta igenom om det ska bli en egen kommitté.

Samuel Björkeström: Ska arbetsgruppen vara under FotA eller inte?
Alexander Krokstäde: Förklarar genom att rita på tavlan.
Samuel Björkeström: Har vi kollat med Ung Media hur detta skulle fungera? Och om de tycker det är
okej?
Alexander Krokstäde: Vi ska kolla med dem.

Peter Stanek Sörner: Ska ni undersöka om det finns likheter med SAIF och Ung Media?
Styret: Det är detta vi vill ska undersökas av arbetsgruppen.

Axel Andersson: Ska deras inval ske under inval 1 (aspningsperioden 1)? Känns mer som en
patetförening och därför också ha inval när andra patetföreningar väljs in och därmed starta deras
verksamhetsår senare.
Peter: Styret har jämkat sig så detta förslag finns inte på bordet.

Astrid Längsjö Olovsson: Ung Media ger en viss summa, ska denna delas mellan FotA och tidningen?
Är det bästa sättet?
Alexander Krokstäde: Avvägning med ekonomi och hur lätt det är, detta ska undersökas av
arbetsgruppen.

Samuel Björkeström: Vi har tänkt på startkapitalet för tidningen, FotAs överskott skulle kunna bli
startkapital för tidningen. Det ingår inte i FotAs uppdrag att tjäna pengar.
Alexander: Startkassan kommer som en äskning/ reglementesändring angående startkassa, inte FotAs
överskott.

Ordningsfråga från Cecilia Lindersson: Hur ställer sig motionärerna till detta?
Nora Langeron: Det är mycket jobb och vi håller med Styret.

Vi går till beslut.
Vi gör inte reglementesändring utan låter motionärer agera arbetsgrupp tills vidare, tills de lägger fram
nästa motion om reglementesändring.

Mötet röstar om att inte göra reglementesändring utan bara skapa en arbetsgrupp.

Motionen godkändes utifrån Styrets ändringsyttrande och mötesbeslut och läggs till handlingarna.

10.3. INVALSPROCESSEN FÖR FOTA - TIDNINGSGRUPPEN

Motionärer drar tillbaka motionen.
Mötet godkänner att motionen dras tillbaka.
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11. ÖVRIGA FRÅGOR

11.1 ARKADS ÄSKNING

Arkad, genom Elicia Palmberg, äskar för ett Nintendo Switch.

Styret har inget yttrande. Äskningen har nekats förut, därav är det på sektionsmötet och inte
styrelsemöte.

Frågor:
Axel Andersson: Varför nekades äskningen sist?
Cecilia Lindersson: Den nekades då det var oklarhet kring förvaring och utlåning. Vad görs om skador
uppstår? Det är en dyr investering som de inte kunde godkänna då det var för lite information kring
hur det skulle skötas. Gäller försäkringen om det lånas ut?
Elicia Palmberg: De har tittat på detta. De vill ha ett kontrakt och ett formulär. Förvaring ska vara
hemma hos någon av de sittande i Arkad. De ska undersöka detta vidare.

Samuel Björkeström: FotA har en del utrustning, det är bra att ha förvaring på skolan. Ni kan
inspireras av oss och göra något liknande, men det är fullt i vårt skåp.
Elicia Palmberg: Ja, det skulle vi kunna vara en lösning.

Astrid Längsjö Olovsson: Av eget intresse, om man tecknar försäkring, vem står på den och hur ändrar
man mellan verksamhetsår?
Alexander Krokstäde: Detta får vi undersöka, helst teckna en försäkring på föreningen och inte
privatpersonen. Ha föreningen som firmatecknare.

Samuel Björkeström: FotAs utrustning är inte försäkrad, det var inte lätt att lösa. Kanske lättare när
man köper nytt?
Miran Sarban: Vi har kollat på alternativ, varje ny Arkad får ha ansvar för att försäkringen förnyas och
finns på dessa produkter.

Miran Sarban: Finns det villkorligt godkännande?
Alexander: Finns inte uppe, om inte ni yrkar på det själva? Äska på den här summan som först betalas.

Peter Stanek Sörner: Förslag på enklare lösning är att i nuläget neka äskningen men ålägga Arkad att
undersöka hur försäkring skulle se ut.

Vi går till beslut.
Kan mötet godkänna äskningen i sin helhet?
Mötet: -
Någon däremot?
Mötet: ja
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Äskningen godkänns inte.

12. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet förklarades avslutat kl 20.18
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MÖTESSEKRETERARE

Namn Hilda Sjöqvist, A-styret

Underskrift _______________________________________

Göteborg den 27-09-2023

JUSTERING AV PROTOKOLL

Jag har läst igenom ovanstående mötesprotokoll noga och godkänner härmed att vad som står skrivet
överensstämmer med vad som sades och beslutades på mötet.

Namn Samuel Björkeström

Underskrift _______________________________________

Göteborg den 11-10-2023

Namn Jacob Nielsen

Underskrift _______________________________________

Göteborg den 11-10-2023

Inofficiellt:
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